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P R O T O K Ó Ł  Nr XXIII/20 

z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim, 

odbytej w dniu 8 września 2020 r. 

w Sali 1000-lecia Krosna Odrzańskiego Urzędu Miasta w Krośnie Odrzańskim. 

 

Obradom sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski, przy 

współudziale Wiceprzewodniczących: Kazimiery Potockiej i Krystiana Forstera. Na stan 15 radnych, 

13 obecnych. Nieobecni: Radny Mariusz Grycan, Radny Jarosław Lipiński. Lista obecności, imienne 

wykazy głosowań oraz nagranie przebiegu obrad stanowią załączniki do protokołu.  

 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

Marek Cebula                              - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                                  - Skarbnik Gminy 

Michał Maj - adwokat 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Krośnie Odrzańskim w 2019 roku. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie  

na 2020 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2020-2030; 

3) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie  

ul. Szosa Poznańska w obrębie 1 Krosno Odrzańskie; 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie; 

5) w sprawie zamiaru likwidacji filii Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim  

w Radnicy; 

6) w sprawie określenia średniej ceny paliwa w Gminie Krosno Odrzańskie na rok szkolny 

2020/2021; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych wraz  

z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców; 

8) w sprawie nadania nazwy ulicy - drodze w Marcinowicach; 

9) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Krośnie Odrzańskim; 

10) w sprawie rozpatrzenia wniosku Komitetu Terenowego Prawo i Sprawiedliwość Krosno 

Odrzańskie. 

9. Rozpatrzenie projektu obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

ustalenia regulaminu przyznawania nauczycielom dodatków i innych składników wynagrodzenia  

w przedszkolach i szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie. 

10. Informacje i sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji. 
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Do pkt. 1  

Otwarcia sesji Rady Miejskiej o godzinie 9.10 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Radny 

Tomasz Rogowski. Powitał kierownictwo Urzędu, radnych. Poprosił o stwierdzenie quorum. 

Oświadczył, iż w sesji uczestniczy 13 radnych. 

 

Do pkt. 2  

Burmistrz Marek Cebula wniósł o wprowadzenie do porządku obrad w pkt 8 ppkt 11 projektu uchwały 

w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Apostołów Piotra i Pawła 

w Osiecznicy. Odczytał ponadto wykaz przedłożonych projektów nr 2 uchwał oraz autopoprawkę. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za” opowiedziała się za 

wprowadzeniem do porządku obrad w pkt 8 ppkt 11 projektu uchwały w sprawie udzielenia 

dotacji celowej dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Apostołów Piotra i Pawła w Osiecznicy. 

Wobec powyższego porządek obrad przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Zgłaszanie i głosowanie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołów z obrad poprzednich sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Przewodniczących Komisji Rady z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Krośnie Odrzańskim w 2019 roku. 

8. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie  

na 2020 r.; 

2) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2020-2030; 

3) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie  

ul. Szosa Poznańska w obrębie 1 Krosno Odrzańskie; 

4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie; 

5) w sprawie zamiaru likwidacji filii Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie Odrzańskim  

w Radnicy; 

6) w sprawie określenia średniej ceny paliwa w Gminie Krosno Odrzańskie na rok szkolny 

2020/2021; 

7) w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych wraz  

z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców; 

8) w sprawie nadania nazwy ulicy - drodze w Marcinowicach; 

9) w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na Kierownika Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Krośnie Odrzańskim; 

10) w sprawie rozpatrzenia wniosku Komitetu Terenowego Prawo i Sprawiedliwość Krosno 

Odrzańskie; 

11) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Św. Apostołów Piotra i 

Pawła w Osiecznicy. 

9. Rozpatrzenie projektu obwieszczenia w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

ustalenia regulaminu przyznawania nauczycielom dodatków i innych składników wynagrodzenia  

w przedszkolach i szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Krosno Odrzańskie. 

10. Informacje i sprawy różne. 

11. Zamknięcie sesji.  
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Do pkt. 3  

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XXI/20 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytej 

w dniu 4 czerwca 2020 roku. 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 13 głosami „za” przyjęła do zatwierdzającej 

wiadomości protokół Nr XXII/20 z przebiegu sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytej 

w dniu 7 lipca 2020 roku. 

 

Do pkt. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radny Tomasz Rogowski przedstawił informacje odnośnie 

wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym. 

 

Do pkt. 5 

Sprawozdania z działalności międzysesyjnej stałych Komisji Rady Miejskiej przedłożyli: Radna 

Danuta Cierpisz – Przewodnicząca Komisji Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej, 

Radna Dorota Kwapisiewicz – Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych, Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego, Radny Artur Kozakiewicz – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Do pkt. 6 

Burmistrz Marek Cebula przedstawił Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. Zwrócił uwagę na 

brak wpływów dotacji na kwotę 920 tys. zł i konieczności oszczędzania. Oczekiwania mieszkańców są 

coraz większe. Krośnieński Parasol to ok. 1 mln zł zwolnień przedsiębiorców z podatku. Ponadto nie 

wpłynęło ok. 1 mln zł należnego podatku. Środków w budżecie jest mniej. Dodatkowo zwrócił uwagę 

na środki, które udało się pozyskać m.in. z RPO WL 2014-2020. Samorząd robi wszystko, aby 

mieszkańcom żyło się lepiej. Odmowy realizacji niektórych Inwestycji wynikają z braku środków. W 

pierwszej kolejności trzeba wykonać zadania, na które można lub pozyskaliśmy dofinansowanie.   

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   

 

Do pkt. 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że Sprawozdanie z działalności 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Krośnie Odrzańskim w 2019 roku było szczegółowo omawiane na 

wspólnym posiedzeniu Komisji Rady Miejskiej.  

Nie zgłoszono uwag i zapytań. 

 

Do pkt. 8 

1) Projekt nr 2 uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2020 r. 
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  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXIII/192/20 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2020 r. 

 

2) Projekt nr 2 uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXIII/193/20 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2020-2030. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

rejonie ul. Szosa Poznańska w obrębie 1 Krosno Odrzańskie. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXIII/194/20 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

rejonie ul. Szosa Poznańska w obrębie 1 Krosno Odrzańskie. 

 

4) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno Odrzańskie. 

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że jednym z powodów braku środków w budżecie gminy jest 

brak wpływów z tytułu refundacji. Zadania, ze względu na pandemię, nie mogły być realizowane, 

zatem dofinansowania nie spływają. Zwrócił uwagę, iż pomimo tego w Gminie dzieje się bardzo wiele. 

Urząd robi wszystko, aby inwestorów było jak najwięcej.    

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXIII/195/20 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Gubińskiej w obrębie 2 miasta Krosno 

Odrzańskie. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie zamiaru likwidacji filii Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie 

Odrzańskim w Radnicy. 

Radna Kazimiera Potocka powiedziała, że likwidacja filii nie zamyka uczniom i nauczycielom dostępu 

do lektur i pomocy szkolnych. Pozostaną one w szkole.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXIII/196/20 w sprawie zamiaru likwidacji filii Mediateki – Biblioteki Publicznej w Krośnie 

Odrzańskim w Radnicy. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny paliwa w Gminie Krosno Odrzańskie na rok 

szkolny 2020/2021. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXIII/197/20 w sprawie określenia średniej ceny paliwa w Gminie Krosno Odrzańskie na rok 

szkolny 2020/2021. 
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7) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXIII/198/20 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny lokali mieszkalnych 

wraz z udziałem w nieruchomości wspólnej, zbywanych na rzecz najemców. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy - drodze w Marcinowicach. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXIII/199/20 w sprawie nadania nazwy ulicy - drodze w Marcinowicach. 

W tym miejscu Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwy. 

 

9) Projekt nr 2 uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Krośnie Odrzańskim. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Radny Artur Kozakiewicz poinformował, iż 

Skarżąca domagała się zmiany pracownika socjalnego. Po szczegółowych wyjaśnieniach Kierownika 

Ośrodka Pomocy Społecznej, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wyraziła opinię, że skarga jest 

bezzasadna. 

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXIII/200/20 w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Gminy Krosno Odrzańskie na 

Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w Krośnie Odrzańskim. 

 

10) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku Komitetu Terenowego Prawo i Sprawiedliwość 

Krosno Odrzańskie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski powiedział, że organem uprawnionym do 

powołania lub odwołania przewodniczącego i wiceprzewodniczącego rady jest Rada Miejska. Radni 

nie głosują zatem nad merytoryką samego wniosku, ale nad tym, czy formalnie wniosek może zostać 

uwzględniony.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim 11 głosami „za”, przy 2 głosach „wstrzymujących 

się” (Radny Marek Górski, Radna Dorota Kwapisiewicz) podjęła uchwałę  nr XXIII/201/20 w 

sprawie rozpatrzenia wniosku Komitetu Terenowego Prawo i Sprawiedliwość Krosno 

Odrzańskie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski podkreślił, iż radni są osobami publicznymi. 

Język, jaki jest używany, także w sferze wirtualnej, powinien być dyplomatyczny. Radni są do tego 

zobowiązani. Podał przykład Radnego Budzińskiego z Prawa i Sprawiedliwości w Zielonej Górze, 

który na jednym z portali napisał: „Są tu dziewczyny z LGBT??? Jakich podpasek używacie żeby w 

jaja nie uwierały???”. Przewodniczący stwierdził, że jest to język godny pogardy. Na to nie może być 

przyzwolenia. Cieszy fakt, iż Radny Forster w odpowiedzialny sposób zareagował na umieszczony 

przez siebie wpis i przeprosił wszystkich, którzy poczuli się urażeni.    

Radny Krystian Forster oświadczył, iż nie będzie udawać, jak Zielonogórski Radny PiS Jacek 

Budziński, że Jego wpis to żart. Wiceprzewodniczący Rady napisał go pod wpływem dużych emocji i 

podobnie jak późniejsze oświadczenie w Internecie, tak i dzisiaj osoby urażone sposobem wyrażenia 



6 
 

odczuć przeprasza. Dzisiaj patrzy na to inaczej. Dwa miesiące temu emocje wzięły górę. Chciałby 

jednocześnie odnieść się do faktu, że od kilku lat w Internecie dominuje tzw. hejt. Radny odnosi 

czasami wrażenie, że jest na to przyzwolenie. Czytając słowa wspomnianego radnego wie, że nie 

można pozwalać na język nienawiści. Zagwarantował, iż jest świadomym użytkownikiem przestrzeni 

internetowej. Zaapelował, aby w przestrzeni publicznej, także internetowej, zachowywać się 

przyzwoicie.       

 

11) Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Św. 

Apostołów Piotra i Pawła w Osiecznicy. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że narodowe dziedzictwo to m.in. zabytki, które są kościołami. 

Proboszcz Parafii w Osiecznicy pozyskał pieniądze na realizację zadania z różnych źródeł. Środki, 

które miałaby przekazać gmina będą wkładem własnym do projektu.   

Radna Kazimiera Potocka powiedziała, że jakiś czas temu kościół w Czetowicach został z zewnątrz 

wyremontowany. Wymaga jednak prac w środku. Należy zatem zadbać o ten zabytek, aby 

uatrakcyjnić miejscowość.  

Radna Danuta Cierpisz wyraziła smutek, iż Lubuski Wojewódzki Konserwator Zabytków nie 

przekazał środków na prace konserwatorskie w kościele w Czetowicach.  

  Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła uchwałę  

nr XXIII/202/20 w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Św. 

Apostołów Piotra i Pawła w Osiecznicy. 

 

Do pkt. 9 

 Rada Miejska w Krośnie Odrzańskim jednogłośnie – 13 głosami „za” podjęła 

obwieszczenie nr XXIII/5/20 w sprawie ogłoszenia jednolitego tekstu uchwały w sprawie 

ustalenia regulaminu przyznawania nauczycielom dodatków i innych składników 

wynagrodzenia w przedszkolach i szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 

Krosno Odrzańskie. 

  

Do pkt. 10 

Radna Kazimiera Potocka powiedziała, że w mediach pojawia się kwestia opłat za deszczówkę. 

Mieszkańcy pytają, czy miasto otrzymało już jakieś informacje. Zapytała, od kiedy i w jakiej kwocie 

będą pobierane opłaty.  

Zaproponowała, aby w okresie jesiennym, ze środków zgromadzonych przez Klub radnych, zakupić i 

posadzić w okolicach Urzędu Miasta co najmniej 100 cebulek żonkili.  

Radny Piotr Garczyński stwierdził, iż Konserwator Zabytków coraz częściej działa na szkodę 

zabytków w gminie, niż na ochronę. Nie uda się zakończyć prac w Kościele pw. Św. Jadwigi Śląskiej, 

ze względu na warunki, których nie można spełnić. Nie ma pomocy. Podał przykład opieszałości w 

decyzjach, jeśli chodzi o plac przed kościołem. Remont utknął w miejscu na długi okres czasu. 

Samochody, które jeżdżą wokół powodują degradację całego placu. Wyraził nadzieję, że Konserwator 

Zabytków weźmie za to chociaż w części odpowiedzialność i naprawi szkody, które zostały 

wyrządzone.   
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Poprosił o informacje na temat rejsów statkiem Zefir, który jest w porcie w Krośnie. 

Radna Ewa Klepczyńska złożyła podziękowania dla Prezesa KPWK Aleksandra Kozłowskiego za 

współpracę. 

Radna Dorota Kwapisiewicz w imieniu członków Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw 

Społecznych złożyła podziękowania dla Pani Agnieszki Langner-Kosmaty Dyrektora Mediateki za 

kontynuację Narodowego Czytania. Podziękowała także Burmistrzowi, Naczelnikowi Wydziału 

Oświaty, Kultury i Sportu Urzędu Miasta.    

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że już w momencie powstania nowego Prawa wodnego była 

informacja o instytucji, która będzie pobierać opłaty za użytkowanie wody. Dotyczy to wszystkich np. 

rolników, elektrowni wodnych. Wody Polskie będą pobierać opłaty za wodę deszczową, która jest 

odprowadzana z nieruchomości. Cenniki są w przygotowaniu. Opłaty mają być wyliczone od 

powierzchni utwardzonej. Dodał, iż od jakieś czasu jest mowa o opłacie adiacenckiej, czyli podatku 

płaconym od wartości nieruchomości, a nie powierzchni.   

Poinformował, iż na tym terenie jest ponad 250 pałaców, zamków. Rejestr zabytków jest bardzo 

obszerny. Jeszcze kilka lat temu Lubuski Wojewódzki Konserwator Zabytków na ratowanie zabytków 

w województwie posiadał budżet w wysokości 400 tys. zł. Remont murów w Krośnie, przy PKS 

kosztował 100 tys. zł. Samorząd sam nie jest w stanie udźwignąć inwestycji w postaci odbudowy 

Zamku Piastowskiego. Trudno pozyskać środki z Ministerstwa Kultury. Pieniędzy rządowych na 

zabytki w zachodnim pasie Polski jest za mało.    

Odnośnie rejsów statkiem Zefir Burmistrz powiedział, że informacje są na krośnieńskim facebooku.     

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski poinformował, iż 15 września br. o godz. 11.00 

na cmentarzu komunalnym odbędą się obchody rocznicy agresji sowieckiej na Polskę.     

 

Do pkt. 11 

Przewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rogowski o godzinie 10.35 stwierdził: „zamykam obrady  

XXIII sesji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano –  

 

                                                                         PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ 

                                                                                             Tomasz Rogowski 

 

Protokółowała:                                                                                                            

Monika Karwowska-Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


